
بــــا شــــروع تمرینــــات پیــــش فصــــل 
پرســــپولیس مشــــخص شــــد یحیــــی 
ســــه بازیکنــــی که یــــک فصــــل دیگر 
قــــرارداد دارنــــد را می خواهــــد. طبــــق 
آنچــــه پیش بینــــی می شــــد علیرضــــا 
ابراهیمــــی مدافــــع میانــــی، منوچهــــر 
صفــــروف مدافــــع راســــت و شــــیرزود 
تمیــــروف مهاجــــم ازبــــک در تمریــــن 
نخســــت تیم شــــان حضور نداشــــتند 
تا مشــــخص شــــود یحیی نظری روی 
آنها نــــدارد و هر ســــه نفر بایــــد دنبال 
تیــــم دیگــــری باشــــند. البتــــه از آنجــــا 
کــــه هر ســــه نفــــر یــــک فصــــل دیگر 

قرارداد دارند بایــــد با مصالحه و مدارا 
قراردادشــــان را فســــخ کننــــد وگرنــــه 
داستان شــــان طولانی خواهد شــــد و 
طرفــــی که متضرر می شــــود باشــــگاه 

اســــت نــــه بازیکن.
پیش بینی می شــــود جدایــــی علیرضا 
ابراهیمی راحت تر از خارجی ها باشــــد 
چــــرا که با وجود نیمکت نشــــینی او در 
بیشــــتر هفته های فصــــل قبل حداقل 
یکی دو مشــــتری دســــت به نقد لیگ 

برتری دارد. 
بــــا اینکــــه ابراهیمی در پرســــپولیس 
مورد وثوق یحیــــی گل محمدی نبود و 

فقط در دو ســــه هفته آخر فیکس شد 
امــــا حتماً در بین تیم های متوســــط و 
حتــــی نیمــــه بالایــــی جــــدول فصــــل 
قبــــل مشــــتریانی خواهــــد داشــــت و 
می توانــــد برای یکی از این باشــــگاه ها 

رضایتنامــــه بگیرد.
 در مــــورد صفــــروف و تمیــــروف امــــا 
تردیدهایــــی وجــــود دارد و باشــــگاه 
بایــــد راضی شــــان کنــــد چرا کــــه در 
خوشــــبینانه ترین حالــــت آنهــــا بــــه 
تیم هــــای قبلی شــــان برمی گردنــــد 
و بعیــــد اســــت از تیم هــــای داخلــــی 
پیشــــنهاد داشته باشــــند اما همین 

کــــه پرســــپولیس از شــــر تمیــــروف 
خــــاص خواهد شــــد نکتــــه مثبتی 

. ست ا
 البتــــه از آنجــــا کــــه رقــــم قــــرارداد 
تمیــــروف بســــیار بیشــــتر از صفروف 
و هنانــــوف بــــوده راضــــی کــــردن او 
هــــم بــــرای فســــخ کــــم ضرر دشــــوار 

خواهــــد شــــد. 
در نهایت اینکــــه مهاجمی که در نیم 
فصــــل فقط یک گل زد و بیشــــتر روی 
اعصــــاب هــــواداران بــــود بــــا چند ده 
هزار دلار پول بی زبان از پرســــپولیس 

خواهــــد رفت.

کرمانی مقدم:  دیدن علی آقا، پیشکسوتان و بچه ها خاطره خوبی شد

به درویش گفتم هر طور شده 
مهاجم خوب جذب کنید

مرتضــی کرمانــی مقــدم مهاجــم ســابق پرســپولیس جــزو پیشکســوتانی بــود کــه در اولیــن تمرین سرخپوشــان حضور داشــت، به همیــن بهانه بــا او در مورد پرســپولیس مدل 
1401 گفت و گویــی ترتیــب دادیــم.

به آقای درویش 
دوستانه گفتم که 
هر طور شده زمینه 

حضور دو مهاجم 
جدید و ششدانگ 
را در پرسپولیس 
فراهم کند چون 

معتقدم پرسپولیس 
از این حیث در فصل 

گذشته آسیب دید

سه بازیکنی که باید با مدارا فسخ کنند

پرسپولیس از شر 
تمیروف خلاص 

می شود؟

مهدی عبدی که این روزها به خاطر پیشــنهاد تیم پرتغالی چاوز دوباره ســر 
زبان هــا افتــاده در نخســتین تمرین پرســپولیس با شــکل و شــمایل جدید 
حضــور داشــت. عبــدی که بازی آخــر فصل را به خاطر جراحــی پولیپ بینی 
از دســت داده بــود از فرصــت اســتفاده کــرده و جراحــی زیبایــی هــم انجام 
داده.گفته می شــد پولیپ بینی او دلیل این بوده که نتواند دوندگی بالایی 
در مســابقات داشــته باشــد که باید دید این مشــکل او حل شــده یا خیر؟!

په پــه لوســادا مربــی بدنســاز اســپانیایی پرســپولیس در  اولیــن تمرین این 
تیم در فصل جدید حاضر شــد و البته حضور فعالی داشــت. په په از حدود 
دو ســاعت قبــل از تمریــن در زمیــن حاضــر شــد و تمــام کنزهــای تمرینی را 
چیــد و آمــاده کــرد. نکتــه جالــب اینکه او بــرای روز اول 15 آیتــم تمرینی مد 
نظــر داشــت و بــا تــوپ پــر وارد تمرین روز نخســت شــد. جالــب اینکه په په 

بعــد از پایــان تمریــن برای خروج از ورزشــگاه کاظمی ســردرگم شــده بود.

سیدجلال حسینی روز شنبه برای اولین بار لباس مربیگری به تن کرد. او با 
لباس نارنجی رنگ در کنار سایر اعضای کادر فنی ایستاد و بر کار بازیکنان 
نظــارت کامــل داشــت. نکته جالب در مورد لباس ســیدجلال بــود که روی 
ســینه اش حــروف KH وA  نوشــته شــده بــود که طبیعتاً اشــتباه اســت چرا 
که ابتدای نام و فامیل حســینی خ و الف نیســت. به نظر می رســد عجله در 

تهیه لباس ها برای روز اول باعث چنین مشــکلی شــده بود.

مهدی عبدی په په لوسادا سیدجلال حسینی

با بینی جدید، بدون پولیپ آقای بدنساز کار را جدی گرفت اشتباه در لباس مربی
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با حامد پاکدل بیشتر از بقیه 
بازیکنان پرسپولیس صحبت 

کردید، به نظر با او شوخی 
داشتید؟

من اصالت لری دارم، به همین دلیل 
بـا پاکـدل کمـی شـوخی کـردم و بـا او 

بیشـتر صحبـت کردم.
خودتان هم به نظر با حضور 
در تمرین پرسپولیس روحیه 

بشاشی پیدا کردید.
دقیقاً همین طور اسـت چون بالاخره 
پرسـپولیس تیم همیشـگی ما اسـت 
و بعـد از اینکـه بـا بازیکنـان و کادر 
پرسپولیس صحبت کردیم و علی آقا 
را هـم دیدیـم کلـی صفـا کردیـم و بـه 
قول شـما به وجد آمدیم و کلی کیف 
کردیـم و حضورمـان در اولیـن تمرین 

تیم برای لیگ بیست و دوم به نوعی 
تبدیـل بـه خاطره شـد.

با سید جلال هم صحبت کردید؟
بـا سـید جـال هـم سـام و علیـک 
داشـتم و برایـش در سـمت جدیـد 

آرزوی موفقیـت کـردم.
به نظرتان سید در سمت جدید 

موفق می شود؟
سـیدجال نمی توانـد روی نیمکـت 
تیـم حضـور داشـته باشـد امـا همیـن 
کـه در تمرینـات و بازی هـا کنـار تیـم 
حضـور داشـته باشـد غنیمـت اسـت 
چـون همـه بازیکنـان او را دوسـت 
دارنـد و برایـش احتـرام زیـادی قائـل 
ارزشـمند  ایـن خیلـی  هسـتند کـه 

اسـت.
سـید هـم خـودش دوسـت داشـت 
بـه ایـن شـکل بـه تیـم کمـک کنـد کـه 
این طـور شـد و مـن هـم برایش آرزوی 

موفقیـت دارم.
از نزدیک تمرین بازیکنان 

را دیدید، اوضاع بازیکنان و 
بضاعت تیم را چگونه ارزیابی 

کردید؟
پسـت ها  همـه  ر  د لیس  پرسـپو
بازیکنـان خیلـی خوبـی داشـت و مـن 
بـه شـخصه بضاعـت تیـم را در حـد 
خیلی بالایی دیدم، از این رو به لحاظ 
بضاعت فنی فکر می کنم دست کادر 
فنـی خیلـی پـر اسـت و تیم به نسـبت 
فصـل قبـل واقعاً قوی تر شـده اسـت.

منظورتان کمبود در خط حمله 
است؟

من امیدوارم که زمینه حضور کاسیانو 
مهاجـم برزیلـی در پرسـپولیس فراهـم 
خـط  ر  د لیس  پرسـپو ن  چـو د  شـو
حملـه بـه حضـور دو مهاجـم جدیـد و 
ششـدانگ نیـاز دارد و بعـد از اینکـه 
منشـا هـم نشـد تیـم مـا نیـاز دارد کـه 
حتمـاً دو مهاجـم خارجـی جـذب کنـد. 
مـن حتـی در جلسـه ای کـه در تمریـن 
پرسپولیس حضور داشتم این موضوع 

را بـه مدیرعامـل هـم گفتـم و به ایشـان 
دوسـتانه گفتم که هر طور شـده زمینه 
حضـور دو مهاجـم جدیـد و ششـدانگ 
را در پرسـپولیس فراهـم سـازند چـون 
معتقـدم پرسـپولیس از ایـن حیـث در 

فصـل گذشـته آسـیب دیـد.
روحیه و همدلی لازم را در جمع 

بازیکنان دیدید؟
- بلـه خوشـبختانه آقـا یحیـی مربـی 
خیلـی خوبـی اسـت و بـا کادر خیلـی 
خـوب و بازیکنـان خـوب و یکدسـتی 
کـه جمـع و جـور کـرده تیـم خوبـی 
را بـرای فصـل آینـده گلچیـن کـرده، 
بـه همیـن دلیـل مـن بـه پرسـپولیس 
فصـل جدیـد و آینـده تیمـی کـه جمـع 
شده خیلی خوشبین هستم و به این 
تیـم و توانایی هایـش ایمـان دارم و 
همان طور که گفتم فقط دغدغه من 
حضور دو مهاجم جدید و ششدانگ 
اسـت وگرنـه تیـم مـدل جدیـد یحیـی 

هیـچ کـم و کسـری نـدارد.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

یحیی تا آخر هفته 
گزینه می دهد

بــا اعــام محمــد محمــدی برای 
تکمیــل کادرفنــی پرســپولیس، 
یحیــی گل محمــدی یــک نفــر 
را مدنظــر داشــت و بــا یکــی از 
دوســتان مذاکــره شــد کــه بــه 
نتیجــه نرســید. باشــگاه پیــکان 
یــن  اعــام کــرده ســرمربی ا
تیــم و خــود باشــگاه پیشــنهاد 
پرســپولیس را رد کرده انــد. حالا 
محمــدی در جــواب ایــن ســؤال 
کــه آیــا گزینــه یحیــی، مجتبــی 
حسینی بوده یا نه، گفته است: 
»بــه ایــن دلیــل کــه موضوعــی 
قطعی نیست و من هم اطاعی 
نــدارم، نمی توانــم اســم ببــرم و 
اظهارنظــر کنــم. روز شــنبه هــم 
بــا گل محمــدی صحبــت کــردم 
و فکــر می کنــم تــا آخــر هفتــه 
گزینــه مدنظــرش را معرفی کند 
تــا کارهــای عقــد قــراردادش را 

انجــام بدهیــم.«

 احترام باشگاه
به سقف قرارداد

ه پرسـپولیس  ون باشـگا معـا
ینکـه هوشـنگ  درخصـوص ا
نصیـرزاده، عضـو هیأت رئیسـه 
سـازمان لیـگ اعـام کرده همه 
باشـگاه ها بـه جـز اسـتقال و 
مس رفسـنجان با بحث سـقف 
نـد  فقـت کرده ا ا د مو ردا قـرا
یـن موضـوع  یـا خـودش ا و آ
د:  را می پذیـرد، توضیـح دا
»سقف قرارداد به این دلیل که 
رعایت نمی شـود، خیلی جذاب 
مـا  ی  تیم هـا برخـی  نیسـت. 
خصوصـی هسـتند و نمی تـوان 
برای آنها تعیین تکلیف کرد که 
ایـن پـول را بدهنـد یـا ندهنـد. 
بخـش خصوصـی دوسـت دارد 
پـول پرداخـت کنـد یـا نکنـد. 
تجربـه گذشـته ثابـت کـرده این 
طـرح خیلـی کارآیـی نـدارد امـا 
در صـورت تصویـب طـرح به آن 
احتـرام می گذاریـم. همانگونـه 
کـه باشـگاه پرسـپولیس مثـل 
گذشـته بـه هرچـه قانونـی بـوده 
احتـرام گذاشـته و آن را اجرایـی 

کـرده اسـت.«

 کاسیانو
 تا آخر هفته می آید؟

باشــگاه ارز لازم بــرای پرداخــت 
رضایتنامــه کاســیانو را تهیــه 
ز  ا می کنــد  تــاش  و  کــرده 
طریــق صرافــی معتبــری ایــن 
مبلــغ وارد حســابی شــود کــه 
باشــگاه ویــزلا معرفــی می کنــد. 
تــاش باشــگاه ایــن اســت تــا 
آخــر هفتــه کاســیانو راهی ایران 
شــود. ظاهــراً درویــش بــا خــود 
کاســیانو هــم صحبــت کــرده و 
همــه چیــز بــه ســمت امضــای 
قــرارداد پیــش مــی رود. جالــب 
اینکــه نشــریه اوجوگــو پرتغــال 
در جلــد اصلــی خــود خبــر داده 
ویــزلا مهاجــم خــود را از دســت 
داد زیــرا بازیکــن برزیلــی قــرار 
اســت راهی ایران شــود و برای 
پرســپولیس بازی کند. کاســیانو 
قرار اســت با قراردادی 2 ســاله 
راهــی پرســپولیس شــود. او در 
59 بــازی 24 گل زده. ویــزلا 
برای این بازیکن 300 هزار یورو 

درخواســت کــرده اســت.

 zخبر

این فصل قهرمانی را 
پس می گیریم
 تعداد زیادی از 

پیشکسوتان 
پرسپولیس روز شنبه 

با حضور در تمرینات 
این تیم علاوه بر این 

که شاهد عملکرد 
سرخپوشان برای فصل 

آینده بودند، به  جلال 
حسینی هم بابت 

سمت جدید خود تبریک 
گفتند. چهره های بزرگی 

همچون علی پروین، 
محمد مایلی کهن، 

مجتبی کرمانی مقدم، 
ضیا عربشاهی و... 

که هر کدام از آنها در 
مقطعی بازیکنان بزرگی 

بوده اند. این افراد از 
عملکرد پرسپولیس در 

یارگیری پیش فصل کاملاً 
ابراز رضایت می کردند و 
مدعی بودند اگر شرایط 

با همین آرامش جلو 
برود و روند تقویتی هم 

تداوم پیدا کند، قطعاً 
پرسپولیس می تواند 

عنوان قهرمانی را که این 
فصل به استقلال رسید 

دوباره پس بگیرد و لیگ 
بیست و دوم را مال 

خود کند.
از وقتی درویش مدیرعامل 

پرسپولیس شده نفوذ 
مردانی همچون علی 

پروین و محمود خوردبین 
به واسطه رفاقت دیرینه 
با او در جمع سرخپوشان 

دوباره افزایش پیدا 
کرده است به طوری 

که گاهی اوقات از  آنها 
برای نقل و انتقالات هم 
نظرات مشاوره ای گرفته 

می شود.

ZOOM


